
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 6. oktober 2015 kl. 19.00 

 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. september 2015 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten. Gennemgået og debatteret.  

 

2.  

Bentes bunke. Vores netbank aftale er overgået til NemID. En del beboerhenvendelser blev 

fremlagt og drøftet. Henvendelserne omhandler bl.a. ønske om etablering af p-plads på Pilegårds-

vej, beskæring/fældning af buskads og træer i hele området, orientering om igangværende 

byggeprojekter og asfaltreparationer. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Der er indhentet priser på nye træer til Kolt Østervej. Projektet i gang-

sættes i efteråret af Mogens og Niels og de berørte beboere orienteres. Niels afholder et møde med 

Jørn og evaluerer, hvordan året, med kun en gartner ansat, er gået.  

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter omdelte kvartalsregnskab og gennemgik det.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge lægger september referatet på 

hjemmesiden. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak.  Niels har indhentet priser på fejning og ukrudts-

børstning af vores veje. Opgaven igangsættes efter løvfald. Der er tilføjet flere asfalthuller til den 

allerede eksisterende liste. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Der er kommet en beboerhenvendelse vedr. manglende net på 

fodboldmålene. Der har været legepladsinspektion, hvor et par – ikke alvorlige – fejl blev påpeget. 

Jørn udbedrer dem.  

 

10.  

Orientering fra den grønne drift. Jørn har holdt møde med den ansvarlige hos Danjord, der har 

gravet i vores område. De har efterfølgende reetableret tilfredsstillende i etape 6 og 8. Kælke-

bakken er blevet gjort vinterklar. En sti på Pilegårdsvej, hvor vi har fældet nogle store træer skal 

reetableres. Mogens giver Jørn besked. Lars og Mogens vil gerne have et møde med kommunens 

ansvarlige for deres del af de grønne områder. Mødet er efterfølgende fastsat.  

 

11. 

Eventuelt. Bestyrelse og personale afholder julekomsammen, tirsdag, d. 1. december kl. 17.00. 

Kathe bestiller mad. 

 

   Referent: Bente Jensen 


